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1k begrijp je wens en overwegingen. We kunnen echter niet goedmaken dat deze vraagstukken 7 maanden zijn stilgelegd.
We proberen nu alsnog op korte termijn slagen te maken, maar de nieuwe wensen en eisen van de post-crisis maken het niet

eenvoudiger.

We kunnen ook even bellen vanmiddag?

Groet!
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Onderwerp: Re: Subsidieregeling IC-opschaling- afwikkeling 2020-2022

Dag allen,

Ik wil hier graag op korte termijn een overleg over. Ik wordt bevraagd door ziekenhuizen wanneer ze duidelijkheid krijgen over die

5 fte. Maar ik kan hen niet antwoorden.

En nu ik deze notitie lees met alle aanpassingen vind ik echt dat we de verkeerde kant opgaan...

Uiteraard wordt dit gevoel versterkt door de recente berichten in het NRC. Maar dat is niet leidend.

We maken de regeling zo alleen maar complexer en sturen aan op terugbetaling. Dat op zichzelf al kan ik niet uitleggen.

We zitten bijna halverwege 2022. Ziekenhuizen hebben paar maanden geleden voorgesteld het personele component te

verantwoorden met een bestuursverklaring om zo functioneel te verantwoorden hoe aan de opschaling van personeel is voldaan.

Ze hebben ook voorgesteld zo'n bestuursverklaring op te stellen. Maar we hebben tot op heden hen geen reactie meer gegeven. lk

vind dat we die optie wel echt moeten overwegen.

Kunnen we hier een apart overleg over inplannen? De reguliere overleggen op de dinsdagmiddag passen voor mij niet. Ik hoor het

graag.
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